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Styremøte Moss Tennisklubb 12.9.2022, 19:00-21:15, Klubbhuset 

Til stede:  

Rune Bilden, Carsten Rosskamp, Jørgen Vanem, Eivind Borna, Andrea Bilden, Svetlana Heian, 

Branislav Sisojevic, Helge Bjerke 

Fravær:  

- 

 

Sak Ansvar 

1. HMS  

• Ingen spesielle hendelser 

• Igjen dårlig lukt fra kloakkvann som kommer til overflaten foran 
klubbhuset – se også punkt under sak anlegg 

Info 
Info 

2. Administrasjon/Styre  

• Ludwig har sagt opp i sin stilling i MTK 
o Han ønsket å slutte før oppsigelsesfristen som er tre 

måneder, dette har blitt diskutert og sluttdato er satt til 
30.9.2022 – det lages en avtale med Ludwig om dette. 

o Bran tar over trening konkurransegruppe, Are/Bran deler 
opp resterende timer til Ludwig i tennisskolen/voksenkurs 

o Dette skal kommuniseres til medlemmene – Svetlana lager 
et forslag 

• Som forslag for avlastning av Bran på administrasjonssiden kom et 
forslag fra medlem Katja Rosskamp om å ta en stilling som 
administrasjonsstøtte, oppgjort på timer etter behov – det kan 
gjøres som strakstiltak - formaliseres 

• Fra forrige møte: Klubben skal ta i bruk en digital løsning for 
timeregistrering / innmelding av ferie / sykemelding osv. – dette er 
på plass 

• Det burde sendes en melding til kommunen ang konsekvenser som 
kanalbrua-saken har for klubben 

• Det skal jobbes med å opprette TFO 
a. God planlegging viktig med tanke på transport, resurser, 

forsikring, pris, banekapasitet 
b. Sponsorer? 

• Det har kommet en klage til Styret fra Per Vanem som står ansvarlig 
for fast baneleie på tirsdager 19-22 formidlet via Helge. 

a. Gruppen fikk først godkjent fast baneleie og på et senere 
tidspunkt ble en time kansellert for å få plass til 
voksentrening 

b. Helge formidlet at en løsning med to timer fra 20-22 er nå 
akseptert 

c. Alle som spiller under dette abonnementet skal være 
medlem av klubben, hvis ikke skal det brukes pris for ikke-
medlemmer 

d. Kommunikasjon rund fast baneleie skal forbedres i 
fremtiden, f.eks. gjør medlemmene oppmerksom at 
endringer kan forekommer hvis det er behov for voksenkurs 
osv. 

Info 
 
 
 
 
 
Svetlana 
 
Jørgen/Rune 
 
 
 
Info 
 
 
Carsten 
 
 
Bran 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
 
Carsten/Bran 
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3. Anlegg  

• Saken med kloakkvann som kommer til overflaten foran klubbhuset 
må løses. Rune/Helge får oppdrag/myndighet til å ta tak i saken, ta 
kontakt med Gjerthytta og får saken løst. 

• Utebanene skal stenges i slutten av September (etter UTR turnering 
i tilfelle dette skal spilles ute). 

• Dugnadsdag i helgen 15./16.10. Det lages en liste med oppgaver. 
 

Rune / Helge 
 
 
Rune 
 
Rune 
 

4. Økonomi  

• Jørgen presenterer regnskap pr August 2022 

• Budsjett viser hele årets inntekt på tennisskolen, noe som fører til at 
regnskapet viser et stort underskudd 

o Inntekter ligger på litt under 2MNOK per 31.8.2022, der 
mangler ca. 1,1MNOK for å oppnå budsjettet for 2022. 

o Følgende intekter kommer mot slutten av året 
▪ Tennisskole/Voksenkurs: 440.000kr 
▪ Fast Baneleie: 80.000kr 
▪ Konkurranse/Rekrutt: 70.000kr 
▪ Strøtimer: 150.000kr 
▪ Momskompensasjon 160-170.000kr 
▪ Det betyr at høstferieskolen, turneringer, drop-

in/lek med ball og andre arrangementer må gi en 
samlet inntekt på ca. 200.000kr 

o Baneleie ligger under – forventes å øke frem mot årsslutt 

• Kostnadsøkninger 
o Inntekt fra konkurransegruppe fra vårtermin er ført på feil 

konto – må korrigeres 
o Vareinnkjøp – har blitt undersøkt 

▪ Total innkjøp fra Torinor på ca. 150.000kr eks MVA 
▪ Varer på lager inkl demoracketer ca. 20.000kr 
▪ Utstyr til trenerne ca. 7.000kr 
▪ Innkjøp til tennisskolen ca. 55.000kr inkl baller 
▪ Må sørges for at det i fremtiden føres på rett konto 

• Viktig å ha kostnadsfokus fremover for å komme i mål med 
økonomien. 

• Sjekk høye matchi-kostnader – kan skyldes nytt dørlås 

• Fra forrige møte: Inntekt fra gjestespillere – hvordan ligger vi an 
her? Ca 20.000kr i Juli, lite fra søndagsspillere som betales 250kr/økt 

• Kundefordringer 
o Enighet at fordringer knyttet til trening/arrangementer kan 

først purres og så sendes til innkasso 
o Viktig at vi har kravet vårt dokumentert godt nok slik ikke vi 

sitter igjen med gebyrer 
o Enkelte har fortsatt ikke betalt treningsavgift – det tas 

kontakt personlig for avklaring før videre formelle skritt  

• Nye medlemmer legges inn 

Jørgen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jørgen 
Info 
 
Jørgen/Rune 
Info 
 
 
Jørgen/Bran 
 
 
 
Bran 
 
Bran 

5. Sport/Turnering  

• Fra forrige møte: Med nå flere turneringer som skal spilles hos MTK 
kan det igjen være behov for turneringskomiteen slik at ikke hele 
turneringshelgene må bekostes av våre ansatte 

Carsten 
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• Bojan Blagojevic har meldt interesse å være leder for 
turneringskomiteen. Det var enighet at det skal opprettes en 
turneringskomite som ledes av Bojan 

 

Carsten 
 
 

6. Kiosk/Miljø  

• N/A  

7. Juniorkomite og Juniorer/Seniorer  

• Bran etterlyser mer frivillig innsats fra medlemmene på turneringer, 
aktivitetsdag, banestell osv. 

Alle 

8. Annet  

• N/A  

 

14.9.22 Carsten Rosskamp 


